
Dagsorden Bestyrelsesmøde d. 3. december 2019 kl. 17.00 – 18.30 på Nørre G. 

 

Afbud: Julie, Freja og Silje 

 

 

1. Velkommen v. Laust 

 

2. Referatet af bestyrelsesmødet d. 10.9.19 blev underskrevet 

 

3. Meddelelser fra formanden 

 

- Laust orienterede om den nye cheflønspolitik, som i vores tilfælde har betydet, at 

STUK (Undervisningsministeriets STyrelse for Undervisning og Kvalitet) har 

udmålt en ramme til rektors løn. Det er sket på baggrund af gymnasiets størrelse og 

kompleksitet (STX, IB, ATU). Da vicerektor og øvrige chefer også overgår til 

chefløn, er der udarbejdet et ”Forslag til ny cheflønspolitik”, som blev vedtaget. 

- Laust og Jens Boe orienterede om ansættelsen af en ny vicerektor. Det har været en 

god proces, hvor vi var 2 ledere, 2 fra administrationen og 2 lærere i 

ansættelsesudvalget. Laust var så med som nr. 7 ved den sidste samtale runde. Der 

var 26 ansøgere og fire var kaldt til samtale. Heraf blev to udvalgt til en ekstra 

samtale med udgangspunkt i nogle cases. På den baggrund blev Mette Buchardt 

valgt. Hun har været uddannelseschef på Egedal Gymnasium og har arbejdet med 

flere af de områder, som også John Hansen har. Hun har desuden haft egen 

kommunikationsvirksomhed. 

 

  

4. Meddelelser fra rektor 

- Jens Boe orienterede om elevfordelingen til det kommende skoleår. Ministeren har 

bedt de lokale fordelingsudvalg om at blive enige om en måde, idet et ekspertudvalg 

kommer med en rapport omkring nytår. Den skal danne grundlag for en ny model, 

som skal virke fra sommeren 2021. Regionen fremlagde en model, hvor man i første 

omgang fordeler unge fra belastede boligområder. Det viser sig, at Nørre G. faktisk 

er det gymnasium, som har flest elever fra belastede boligområder (især Gadelandet 

(som dog netop er taget af Gettolisten). Jeg har meddelt Regionen, at vi hos os ikke 

ser det som noget problem. Men tre gymnasier på Vestegnen ønsker ændrede 

fordelingsregler og vil klage til regionen. De peger på, at kapaciteten på en række 

andre gymnasier må sættes ned og eleverne flyttes.  

Det helt store problem for disse gymnasier er imidlertid, at rigtig mange dygtige 

elever, som er bosat på Vestegnen søger til Greve eller Roskildegymnasier.  

Vi må se, hvordan regionen reagerer herpå. 

 

5. Skolens foreløbige regnskab for 2019 og budget for 2020  

- Skolens økonomi blev belyst. Vi kommer ud med et mindre overskud og fra 

ledelsens side finder vi det tilfredsstillende, at vores plan fra 2015 med en gradvis 

tilpasning af lærerstaben lykkedes, således at vi har fulgt den plan, vi lagde den 

gang. Med afskaffelsen af omprioriteringsbidraget er det nu muligt at holde status 

quo på driften. 

 



 

6. Meddelelser fra personalet 

- Jørgen fortalte, at alle har travlt, men at der er en god stemning på lærerværelset i 

forhold til arbejdet og fremtiden. Der har været en meget stor interesse for 

ansættelsen af en ny vicerektor. 

 

7. Meddelelser fra eleverne 

- Eleverne havde meldt afbud. Så ingen meddelelser herfra. JB kunne dog berette, at 

der fortsat er mange aktive elevudvalg. OD-dagen gik fint. 

 

8. Meddelelser fra bestyrelsesmedlemmerne  

Ingen meddelelser. 

 

9. Vi fik ikke datoer for forårets møder. Jens Boe sender en Doodle. 

 

10. Spisning for alle kl. 19.30 på Restaurant Silo, Helsinkigade 29, 2100 København 

 

 

Mvh 

Jens Boe 

 

Jens Boe 

___________________  ________________           _________________ 

Laust Joen Jakobsen  Finn Schwarz              Stina Vrang Elias 

Formand   Næstformand 

 

 

 

___________________  ____________________           ___________________ 

Julie Sommerlund                      Maria Negrijn Tranberg                    Camilla Niebuhr 

 

 

 

____________________                     ____________________                ____________________   

Lise Grønlund  Jørgen Dan             Silje Lindhart Sørensen 

 

 

 

____________________ 

  Freja Debora Findsen 

 


